

ضمان

مجلس الضمان الصحي
Council of Health Insurance

اسأل الضمان Ask CHI

أغسطس 2023 August

#الضمان_يضمنك

منفعة الأسنان Dental Benefit

Does the basic health insurance policy cover the cost of dental fillings?

Basic health insurance policy covers the cost of basic and preventive dental treatments up to a maximum of SAR 1,200 without any cost sharing during the policy period. It also covers root canal treatments and emergency cases up to a maximum of SAR 800 with a 20% cost sharing during the policy period for new and renewed policies.

هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية علاج حشوات الأسنان؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف علاج الأسنان الأساسي والوقائي بحد أقصى 1200 ريال سعودي بدون نسبة تحمل خلال مدة الوثيقة وعلاج القنوات الجذرية والحالات الطارئة بحد أقصى 800 ريال سعودي بنسبة تحمل 20% خلال مدة الوثيقة، للوثائق الجديدة والمجددة.

تطعيم الأطفال

Child Vaccinations

Does the basic health insurance policy cover the cost of children's vaccinations for school entry between the ages of 4-6?

Basic health insurance policy covers preventive measures such as vaccinations, including seasonal vaccinations, and maternal and child care as per the guidelines issued by the Ministry of Health and the Public Health Authority.

هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف تطعيم الأطفال للدخول للمدرسة من عمر 4-6 سنوات؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية الإجراءات الوقائية مثل التطعيمات بما في ذلك التطعيمات الموسمية، ورعاية الأمومة والطفولة وذلك وفق التعليمات الصادرة عن وزارة الصحة وهيئة الصحة العامة.



فئة التأمين Insurance Category

Am I allowed to upgrade my insurance category?

The insured (beneficiary) may upgrade their insurance category to a higher category according to the terms of the health insurance company contract with the employer. In such cases, the beneficiary will be required to pay the price difference between their current insurance category and the higher insurance category, if approved.

هل مسموح لي ترقيّة فئتي التأمينية؟

يجق للمستفيد ترقيّة فئته التأمينية لفئة أعلى وفقاً لأحكام عقد شركة التأمين الصحي مع صاحب العمل، وفي هذه الحالة على المستفيد أن يدفع الفرق المادي بين فئته التأمينية والفئة التأمينية الأعلى في حال الموافقة.



إضافة المواليد Adding Newborns

When can I add my newborn to health insurance?

The beneficiary must inform the employer and the insurance company of the addition of their newborn within a maximum of 30 days after the birth. The newborn should be added to a separate policy from the mother, and the date of birth will be the effective date of the addition.

متى يمكنني إضافة المولود الجديد على التأمين الصحي؟

يجب على المستفيد في مدة أقصاها 30 يومًا بعد ولادة المولود الجديد تبليغ صاحب العمل إضافته في وثيقة مستقلة عن الأم، وأن تبلغ شركة التأمين بذلك، وتكون إضافته من تاريخ الولادة.

ضمان

مجلس الضمان الصحي
Council of Health Insurance

🌐 chi.gov.sa | ☎ 920001177

f 📺 @ LinkedIn X SaudiCHI

#اسأل_الضمان

#الضمان_يضمنك